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Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 27 kwietnia 2020 r. 

 

 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1. Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji 

2. Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Tomasz Gąsior – Członek Komisji 

4. Kazimierz Tokarz – Członek Komisji - nieobecny 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy Sitno; 

2. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum. 

 

 

W dniu 27.04.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Rolnictwa. Obrady otworzył 

Przewodniczący Komisji Pan Adam Mazurek. Poprosił Pana Wójta o omówienie spraw 

dotyczących Komisji.  

Pan Wójt poinformował o: 

1. Kontynuacji budowy odcinka drogowego 11 km (Czołki – Rozdoły), zaplanowane 

zostały również inne inwestycje drogowe: budowa drogi Sitno – „Góra”, budowa 

drogi na Bitwę pod Komarowem oraz drogi na „Kliny”. Poinformował również                   

o realizacji budowy na terenie gminy innych dróg; Rozmowy trwały również na temat 

wyrównania dróg gminnych w miejscowościach Kornelówka - Kolonia, Czołki, 

Rozdoły;  

2. Fotowoltaika – 92,5 pkt (rezerwa); 

3. Planach zakupu równiarki; 

4. Suszy; 

5. Oświadczeniach majątkowych (termin do 30.04.2020 r. został wydłużony do 31 maja 

2020 r.); 

6. Lampie antybakteryjnej UV – wodociągi - (planowany zakup); 

7. Umowie z MZK; 

8. Realizacji budowy chodników przez powiat; 

9. Przekazaniu dla uczniów tabletów i laptopów umożliwiających dostęp do Internetu               

w czasie pandemii koronawirusa (nauka zdalna); 

10. Wynajmie placów buraczanych; 



11. Nadpłacie podatku przez Zakład Gazowy. Gmina prawdopodobnie będzie zmuszona 

zwróci nadpłatę w  wysokości 77 tys zł. 

12. Odbiorze foli rolniczej od rolników, którzy uprzednio złożyli deklarację; 

13. Odbiorze zużytych opon – miejsce składowania - waga buraczana w Sitnie po 

uprzednim poinformowaniu o tym odpowiedzialnego pracownika; 

14. Zapoznaniu się z wstępnymi projektami uchwał na najbliższą sesję oraz ich 

akceptacja. 

Rozmowy trwały również na temat poprawy poboczy w miejscowości Stanisławka. 

 

          Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa Gospodarki Gruntami                   

i Ochrony Środowiska 

 

Adam Mazurek 


